
 

Ptuj, 18, junij 2025 

 

SVETNIŠKO VPRAŠANJE VEZANO NA ZADOLŽENOST IN IZVEDBO  INVESTICIJSKIH 

PROJEKTOV 

Glede na zadnja poročanja medijev smo prebrali, da so mestne občine najbolj zadolžene. 

Zanima nas zadolževanje Mestne  občine Ptuj v mandatu županje in sicer: 

- Kolikšen je bil  skupni dolg Mestne občine Ptuj konec leta 2019 in kolikšen je skupni 

dolg danes  oz. ocenjen do konca 2025? 

Omenja se, da so občine pod financirane in da se tudi zato kreditirajo za izvajanje projektov, 

zato nas zanima: 

-  kakšna  je ocena pod financiranosti  Mestne občine Ptuj? 

Ker se je Mestna občina Ptuj  zadolževala  za investicije prosimo, da navedete: 

- koliko investicijskih projektov je bilo izvedenih  med letoma 2019 in 2025 

- seznam glavnih zaključenih  projektov v tem obdobju z navedbo naziva projekta, 

skupne vrednosti projekta ( z navedbo deleža sofinanciranja iz državnih ali EU 

sredstev, če je bilo to vključeno) 

- kolikšna je skupna vrednost vseh zaključenih projektov v navedenem obdobju 

Sonja Žibrat, mestna svetnica 

 

SVETNIŠKO VPRAŠANJE VEZANO NA   OGREVANJE  

V zadnjih letih smo na Ptuju priča spodbudnim vlaganjem Javnih služb Ptuj na področju 

ogrevanja in energetske učinkovitosti – od posodobitev sistema daljinskega ogrevanja do 

naložb v sodobnejše in okolju prijaznejše energetske vire. Te investicije nedvomno prispevajo 

k bolj trajnostnemu razvoju našega mesta in izboljšujejo kakovost bivanja občanov. 

 

Ob tem želim izpostaviti pohvalo za usmerjenost v energetsko prenovo in vlaganja, ki so 

primer dobre prakse med javnimi podjetji. Obenem pa predlagam, da občinskemu svetu in 

javnosti podate pregled učinkov teh naložb z vidika konkretnih prihrankov za uporabnike – 

tako v smislu stroškov ogrevanja kot zmanjšanja emisij. 

 



Zato vas prosim za naslednje informacije: 

- Kakšni so bili konkretni prihranki za uporabnike daljinskega ogrevanja v zadnjih letih kot 

posledica energetskih posodobitev? 

- Kolikšen je bil skupen obseg investicij v sistem ogrevanja v zadnjih letih? 

 

Verjamem, da bodo odgovori na ta vprašanja koristni tako za nas svetnike kot za občane, ki 

jih zanima, kako se javna sredstva usmerjajo v dolgoročno znižanje stroškov in varovanje 

okolja. 

Eva Zorko, mestna  svetnica  


